



備註Note:

- 一、 畢業至少應修滿 80 學分【必修 60 學分，選修至少 20 學分(其中至少需含本系專業選修 14 學分)】。  
Students should complete at least 80 credits before graduation, including 60 required credits, 20 elective credits (elective credits should have at least 14 credits from department elective courses).
- 二、 選修通識課程包含性別平等、智慧財產權、海洋教育等相關課程；選修通識課程由通識學院協助開設。  
Liberal Education Courses include gender equality courses、intellectual property courses、marine education courses, and these courses provided by College of General Education.
- 三、 造園設計實務(一)至(四)皆分為A、B兩班授課。  
Practice Making Landscape Gardening Design (I) to (IV) are all divided into class A and B.
- 四、 課程名稱前有標示「△」符號者，為程式設計課程。  
Courses with a "△" refers to an application design course.
- 五、 課程名稱前有標示「●」符號者，為「職能專業課程」。  
Courses with a "●" refer to a professional competence course.
- 六、 課程名稱前有標示「AI」符號者，為「人工智慧相關課程」。  
Courses with an "AI" refer to an artificial intelligence related course.